

# 静电粉末喷枪 轶川粉末静电喷涂机 自动粉末静电喷枪 自动静电粉末喷枪

产品名称	静电粉末喷枪 轶川粉末静电喷涂机 自动粉末静电喷枪 自动静电粉末喷枪
公司名称	安徽京航机电科技有限公司
价格	28000.00/套
规格参数	喷涂方式:自动粉末喷枪 大师型:自动喷枪 喷涂距离:200mm
公司地址	芜湖市弋江区漳江路跨境产业园
联系电话	18895304193

## 产品详情

|GNSeries/Automatic and Manual Guns

Changes the signals sent from the E-Coat Series powdercoating control unit to satellite energy and provides the control unit with the necessary feedback signals. With the help of various types of nozzles,

coats different types of products with a high precision and efficiency.

Voltage Multiplier System that provides feedback signals. With the help of its body coated with anti-static additive,

coats easily and effectively. Maximum user-comfort even in long-term operations with its 505g weight and new generation ergonomic structure in manual types. Safety working conditions with the special PUR sheathed cable. Quick hose/color change with its quick adapter of powdercoating hose. Easy cleaning with its special design electrode and nozzle types.

ATEX II 2D, IP 64 type protection class. Ability to apply various types of powders on different products with E-GUN Corona ion-collector and different nozzle options with angle and various patterns.

E-GUN喷枪系列/自动&手动喷枪从E-COAT设备控制器接受发射静电信号和提供给系统的反馈信息。

配有各种类型的喷嘴，可以精确和高效的喷涂各种复杂的工件。

- 给系统提供反馈信息
- 防静电外壳保证了快速和高效的喷涂
- 505克枪重和人体工学结构设计，保证了使用者长时间操作的舒适性
- PUR电线保证了工作的安全性
- 快速接口保证了可以快速换色
- 放电针和喷嘴的特殊设计使得更容易清洗

ATEX II 2D, IP 64保护等级 · 优异的静电产生器和各种不同角度及类型的喷嘴保证了E-GUN喷枪可以在各种复杂的工件上快速和高质量的喷涂

